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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  
na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości, zgodnie  
z załącznikiem nr 2.  

Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie do porządku obrad  
w punktach 15 i 16 projekty uchwał Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie 
nadania medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego – druk 231/04 oraz 232/04, 
poczym posiedzenie kontynuowano zgodnie z jednogłośnie przyjętym porządkiem 
obrad: 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

-otwarcie sesji, 
-stwierdzenie prawomocności obrad, 
-przedstawienie porządku obrad, 
-przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu  
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Informacja na temat uzupełnienia planu sieci szkół ponadgimnazjalnych powiatu 

wejherowskiego. 
5. Informacja dotycząca współpracy z organizacjami pozarządowymi.  
6. Informacja o pozyskiwanych środkach zewnętrznych. 
7. Informacja na temat służby zdrowia.  
8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na rok 2004 – druk nr 229/04. 
9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy na dofinansowanie przedsięwzięcia pn.: „Budowa hali sportowej wraz  
z zapleczem przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Rumi” oraz 
zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla  
„in blanco” - druk nr 223/04. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej  
w Wejherowie- druk nr 222/04.  

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie powierzenia Powiatowej  
i Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Aleksandra Majkowskiego w Wejherowie 
zadań powiatowej biblioteki publicznej dla powiatu wejherowskiego - druk nr 
227/04. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia porozumienia  
z Samorządem Województwa Pomorskiego dotyczącego dofinansowania zakupu 
mammografu i innego  sprzętu medycznego dla Szpitala Specjalistycznego  
im. F. Ceynowy w Wejherowie - druk nr 230/04. 
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13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia Porozumienia  
z Gminą Miasta Wejherowo dotyczącego dofinansowania zakupu sprzętu  
do działań ratowniczo - gaśniczych przeznaczonego dla Strażnicy Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie – druk nr 226/04. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wejherowie – druk nr 224/04. 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego – druk 231/04.  

16. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego – druk 232/04. 

17. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
18. Interpelacje i zapytania radnych. 
19. Wnioski i oświadczenia radnych.  
20. Zamknięcie sesji.  
 

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu  
Nr II/XVII/04 z Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia  
30 kwietnia 2004 r. Uwag nie zgłoszono, protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.2. 

Po czym Przewodniczący Rady poinformował, że: 
- został zaproszony na Festyn Europejski „Wielka Majówka”  

w Gościcinie, który odbył się dnia 2.05.2004 r. 
- brał udział w wystawie malarstwa, rzeźby i fotografii, która odbyła się dnia 

17.05.2004 r. w Muzeum, 
- 28.05.2004 r. uczestniczył w uroczystej XVIII Sesji Rady Miasta Wejherowa  

w sali narad Ratusza Miejskiego w Wejherowie, 
- 4.06.2004 r. wziął udział w otwarciu Komisariatu Policji w Wejherowie 

Śmiechowie, 
- dnia 5.06.2004 r. uczestniczył w Uroczystości V Rocznicy Koronacji Cudownego 

Obrazu Matki Boskiej Wejherowskiej na Placu Jakuba Wejhera,  
- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu pan Marek Klas brał udział w XVI Sesji Rady 

Gminy Wejherowo, która odbyła się w Muzeum w Wejherowie,  
- 19.06.2004 r. był zaproszony na Powiatowe zawody sportowo – pożarnicze 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych, które odbyły się na stadionie sportowym  
w Gniewinie,  

- 27.06.2004 r. uczestniczył w dobroczynnym odpuście św. Piotra i Pawła oraz 
XXIV Pielgrzymce Rybackiej w Pucku, 

- wziął udział w uroczystości przekazania darów dla Centrum Polonistycznego przy 
Uniwersytecie Przykarpackim w Iwano – Frankiwsku na Ukrainie, która odbyła się 
27.06.2004 r. w siedzibie Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko – 
Pomorskiej w Wejherowie,  

- został zaproszony na I Powiatowy Turniej Formacji Tanecznej w Luzinie, który 
odbył się 1.05.2004 r. 

- brał udział w święcie Szkoły im. Jana Pawła II w Kębłowie,  
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- 28.05.2004 r. uczestniczył w otwarciu Strażnicy dla Jednostki Ratowniczo- 
Gaśniczej nr 1 w Wejherowie,  

- został zaproszony na Pomorski Festiwal Piosenki Kaszubskiej  
w Luzinie, który odbył się 30.05.2004 r. 

- 9.06.2004 r. uczestniczył w święcie Szkoły Podstawowej im. Lecha 
Bądkowskiego,  

- dnia 29.06.2004 r. brał udział w XIV Sesji Rady Gminy Luzino. 
 
Ad.3. 

Starosta Wejherowski – pan Józef Reszke wyróżnił najbardziej zasłużonych 
nauczycieli: 

 
Pomorskie Certyfikaty Jakości uzyskały cztery szkoły z Powiatu Wejherowskiego, 
wyróżnienia odebrali dyrektorzy szkół: 

– Bożena Conradi Dyrektor Zespołu Szkół  Ponadgimnazjalnych Nr 1  
w Wejherowie,  

– Janusz Wolański Dyrektor Zespołu Szkół Ponadginazjalnych Nr 1 w Rumi,  
– Renata Czoska Dyrektor Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Redzie,  
– Rafał Maliszewski Dyrektor Zespołu Szkół Ponadginazjalnych w Redzie. 

 
Wynienione szkoły uzyskały certyfikaty w zakresie trzech standardów: 
1. Wysokich efektów kształcenia,  
2. Zapewnienia harmonijnego rozwoju osobowościowego, 
3. Opieki i profilaktyki wspomagania ucznia w jego rozwoju. 
 
Pełnienie funkcji dyrektora przez kolejne 5 lat powierzono: 

– Piotrowi Wołowskiemu Dyrektorowi Zespołu Szkół Ponadginazjalnych  Nr 
2 im. Hipolita Roszczynialskiego w Rumi,   

– Marlenie Mehring Dyrektorce Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3 w Rumi; 
 

Pożegnano panią Teresę Pankowską Dyrektor Przyszpitalnego Zespołu Kształcenia 
Specjalnego w Wejherowie,  
 

Następnie Starosta Wejherowski – pan Józef Reszke przedstawił sprawozdanie 
Zarządu Powiatu z prac między sesjami zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu. 
Ponadto poinformował zebranych, że: 
- podczas spotkania Pomorskiego Kuratora Oświaty z najlepszymi abiturientami 

roku szkolnego 2003/2004, które odbyło się 21 czerwca, złożył Beacie Riegel 
gratulacje za uzyskane wyniki. Dodał, że Beata jest najlepszą absolwentką Liceum 
Ogólnokształcącego nr 3 przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w 
Wejherowie i uzyskała łączną średnią z egzaminu maturalnego i ze świadectwa 
dojrzałości 5,8. 

- w ramach Społecznego Funduszu Europejskiego Powiat Wejherowski otrzymał 
środki na przeciwdziałanie bezrobociu. Kwota wynosi około 2.000.000 zł.  
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- zostało podpisane porozumienie w ramach III edycji programu wspierającego 
rozwój gospodarczy – tworzenie miejsc pracy tzw. Programu Gryf. Z powiatu 
Wejherowskiego zgłoszono trzy programy, dwa z nich zostały zakwalifikowane.  

- brał udział w otwarciu Strażnicy dla Jednostki Ratowniczo- Gaśniczej nr 1  
w Wejherowie,  

- dnia 04.06.2004 r. na uroczystość otwarcia nowego Komisariatu Policji  
w wejherowskiej dzielnicy Śmiechowo przyjechał Wiceminister Spraw 
Wewnętrznych i Administracji Jerzy Mazurek. Przy okazji zaprezentowano 
ministrowi nową strażnicę dla Jednostki Ratowniczo – Gaśniczej nr 1  
w Wejherowie  

- w Gdańsku i w Wejherowie przebywała Sejmowa Komisja Mniejszości 
Narodowych i Etnicznych. Wyjazdowe posiedzenie poświęcone było sprawom 
Kaszub. 

- dnia 24.06.2004 r. w Starostwie Powiatowym w Wejherowie odbyła się promocja 
książki pt. „Bogu i Ojczyźnie” Pozycja sporządzona oraz wydana przede 
wszystkim dzięki staraniom dziekana Dekanatu Wejherowskiego ks. Bogusława 
Żurawskiego. Upamiętnia 65 rocznicę męczeństwa księdza prałata Edmunda 
Roszczynialskiego. Książki, poświęcone życiu prałata Edmunda Roszczynialskiego 
zostały przekazane szkołom, Powiatowej i Miejskiej Bibliotece Publicznej im. 
Aleksandra Majkowskiego w Wejherowie i jej filiom.  

 
Ad.4. 

Informację na temat uzupełnienia planu sieci szkół ponadgimnazjalnych 
powiatu wejherowskiego (załącznik nr 4) przedstawiła Wicestarosta Wejherowski pani 
Gabriela Lisius. Informacja została przedstawiona multimedialnie.  

 
Ad.5. 

Informację dotyczącą współpracy z organizacjami pozarządowymi (załącznik 
nr 5) przedstawiła Powiatowy Animator Współpracy Hanna Janiak.  
 
Ad.6. 

Informacja o pozyskiwanych środkach zewnętrznych (załącznik nr 6) 
przedstawiła Wicestarosta Wejherowski pani Gabriela Lisius. Powyższa informacja 
dotyczyła okresu od 1.01.2003 r. do 30.06.2004 r.  

Radny Grzegorz Gaszta pochwalił poczynania Zarządu Powiatu w kierunku 
pozyskania środków zewnętrznych. Poczym zadał pytanie, czy przedstawione 
informacje są pełne i uczciwe, czy to tylko propaganda sukcesu.  
- poruszył kwestię programu Gryf i stwierdził, że inne Powiatowe Urzędy Pracy 

pozyskały więcej środków na ten program. Jego zdaniem należy zachęcać gminy 
do korzystania z tego programu poprzez udzielanie pożyczek, staże, prace 
interwencyjne i umowy absolwenckie. Stwierdził, że program ten nie jest do końca 
wykorzystywany przez Powiat Wejherowski.  

- nawiązał do Środków z Europejskiego Funduszu Społecznego. Powiedział,  
że program został stworzony przez Wojewódzki Urząd Pracy przy pomocy 
powiatowych urzędów i obejmuje lata 2004 – 2005. Wyjaśnił, że 90% środków 
pozyskiwanych na te działania pochodzi z proporcjonalnego rozdziału funduszu 
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pracy pomiędzy poszczególne powiaty. Powiat Wejherowski dostał tę część, która 
słusznie mu się należy. Był zainteresowany, czy poczynione zostaną kroki w celu 
pozyskania pozostałych 10%,  

- stwierdził, że środki pozyskane w 2003 roku to również zasługa I kadencji Rady 
Powiatu Wejherowskiego. 

- powiedział, że duże możliwości pozyskiwania środków finansowych są  
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, a zaciąganie pożyczek jest na 
korzystnych warunkach, 

- pochwalił pozyskanie funduszy w sferze edukacji,  
- wyraził uznanie dla pracowników Starostwa, którzy zabiegali o pozyskanie 

środków na Ogólnopolski Festiwal Pieśni o Morzu,  
- był zainteresowany programem związanym z Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki 

Kaszubsko – Pomorskiej, poprosił o wyjaśnienie czego on dotyczy.  
 

Radny Marek Klas był zainteresowany, ile osób skorzystało z wymienionych 
programów i znalazło miejsca pracy.  

Radny Witold Reclaf stwierdził, że informacja, którą przedstawiła pani 
Wicestarosta była odczytaniem wcześniej przesłanego materiału. Poprosił o to, aby 
następnym razem przedstawiać streszczenie. Pani Wicestarosta sprostowała, że 
zaprezentowana informacja została poszerzona o pewne kwoty, których nie ujęto 
wcześniej. Powiedziała, że w opracowaniu nie było informacji o środkach 
pozyskanych z rezerw oświatowych, w tym na Ośrodek Szkolno – Wychowawczy, 
umieszczono dodatkowe 200.000 zł. na salę w Rumi, nie było również kwoty  
z Ekofunduszu.  Odpowiedziała również radnemu Grzegorzowi Gaszcie, że program 
Muzeum jest realizowany w ramach programu 1.4 – rozwój turystyki i kultury  
na restauracje zespołu pałacowo - parkowego, dodała, że szczegółowy program 
pozyskiwania środków zaprezentuje dyrektor Muzeum pan Bogusław Breza. Dyrektor 
jest w trakcie przygotowywania wniosku aplikacyjnego dotyczącego w/w programu,  
w związku z tym kompletny wniosek zostanie przedstawiony radnym w terminie 
późniejszym. 

Następnie głos zabrał Starosta Wejherowski wyjaśniając, że powiat mógłby 
złożyć więcej wniosków na program Gryf, aczkolwiek warunkiem uczestnictwa  
w programie jest, aby po przeszkoleniu zatrudnić takiego pracownika. Problemem jest 
znalezienie pracodawcy, który przyjąłby osoby do pracy.  

Radny Grzegorz Gaszta zaznaczył, że gratuluje Zarządowi każdego sukcesu 
związanego z pozyskaniem środków zewnętrznych, jednakże jego zdaniem Zarząd,  
w odniesieniu do programu Gryf, powinien przeanalizować również inne możliwości.  

Radny Marek Klas poprosił o odpowiedź na pytanie: ile osób skorzystało  
z programu Gryf i znalazło zatrudnienie. Starosta Wejherowski stwierdził, że trudno 
powiedzieć ile osób skorzystało rzeczywiście z programu Gryf, w Starostwie z tego 
tytułu zatrudniono jedną.  

 
Ad.7. 

Informację na temat służby zdrowia (załącznik nr 7) przedstawił 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej radny Piotr 
Pelcer. 
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 Radny Mirosław Odyniecki w imieniu Klubu Radnych SLD złożył wniosek  
o powtórne przygotowanie informacji o służbie zdrowia poszerzonej o informacje 
szczegółowe. Był zainteresowany między innymi ile przeciętnie czeka się na operacje, 
a ile na wizytę u lekarza specjalisty.  
 Starosta Wejherowski powiedział, że ZOZ – y już nie podlegają pod starostwo, 
nie miał pewności, czy uda się uzyskać takie informacje, ponieważ powiat nie ma 
uprawnienia do pozyskania tego typu informacji, natomiast można poprosić  
o to dyrektora szpitala.  

Radny Mirosław Odyniecki dodał, że radni powinni zostać poinformowani  
o ilości Niepublicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w powiecie, jakie są ich 
potrzeby sprzętowe.  

Radny Piotr Pelcer stwierdził ogólnie, że na wizytę u lekarza czeka się kilka 
miesięcy, trudno pozyskać informacje, ile czasu czeka się do poszczególnych lekarzy 
specjalistów.  

Radny Tadeusz Ptach podzielił pogląd radnego Mirosława Odynieckiego  
i stwierdził, że informacja jest mało konkretna. Poprosił o uzupełnienie.  

Starosta Wejherowski powiedział, że Starostwo Powiatowe zwróci się  
do wójtów i burmistrzów o udzielenie odpowiedzi, jakie usługi świadczą przychodnie 
zdrowia w poszczególnych gminach i jaki jest ich zakres. Zaproponował również, aby 
dyrektor szpitala w Wejherowie przedstawił zakres działalności szpitala oraz 
największe problemy z jakimi się spotyka. Dodał, że na kolejną Sesję Rady zostanie 
przygotowana poszerzona informacja statystyczno – liczbowa zawierająca rodzaj  
i zakres świadczonych usług.  

Radny Seweryn Czoska powiedział, że radni powinni zajmować się tylko tymi 
sprawami, na które mają bezpośredni wpływ. Wnioski wypływające z obrad należy 
skonkretyzować i przekazać organom, które mają wpływ  na poprawę sytuacji. 

Radny Wiesław Szczygieł w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Tadeusza 
Ptacha powiedział, że lekarz musi wykonać tyle usług, za ile zapłaci mu 
ubezpieczyciel. Niejednokrotnie lekarz świadczy swoje usługi prywatnie, wówczas 
każdy ma możliwość skorzystania z porad lekarza. Poparł wniosek radnego Mirosława 
Odynieckiego dotyczący uzupełnienia przedstawionej informacji. W odpowiedzi 
radnemu Sewerynowi Czosce powiedział, że aby występować do instytucji w celu 
wywołania konkretnych działań trzeba mieć pełny obraz sytuacji i pełną informację. 
Zadał pytanie, czy Pogotowie Ratunkowe w Powiecie Wejherowskim w ostatnim 
półroczu działało prawidłowo i czy pacjenci w poradni lekarza domowego są 
przyjmowani bez problemów, czy zapewniona jest pierwsza pomoc.  

Radny Marek Klas nie zgodził się z wypowiedzią radnego Wiesława Szczygła. 
Jego zdaniem lekarze zostali wykształceni za społeczne pieniądze, przyjęli dużą 
odpowiedzialność za leczenie ludzi i nie powinni ograniczać się tylko do leczenia  
w zakresie za jaki płaci ubezpieczyciel. Dodał, że nie jest winą społeczeństwa, że 
ubezpieczyciel wykupił za mało porad. 

Radny Piotr Pelcer zobowiązał się do przedstawienia poszerzonej informacji 
podczas kolejnej sesji.  
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Ad.8.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 
powiatu na rok 2004 przedstawiła Skarbnik Powiatu pani Janina Szalska.  

Radny Witold Reclaf powiedział, że w planie budżetu nastąpiła zmiana, która 
spowodowała, że w tym roku nie będzie modernizacji żadnej drogi powiatowej, 
oprócz budowy kanalizacji burzowej w Bolszewie. Jego zdaniem jest to niedobry 
sygnał. Wyraził nadzieje, że w przyszłym roku sytuacja się poprawi.  

Etatowy Członek Zarządu Powiatu pan Marek Panek powiedział, że Zarząd 
Powiatu i Rada Powiatu miały dwa wyjścia: zrealizować inwestycje planu 
wieloletniego z kredytu lub poczekać i opracować wniosek do SPOR – u w celu 
pozyskania środków strukturalnych, wówczas w przyszłym roku będzie można 
rozpocząć realizację inwestycji drogowych nie obciążając budżetu kredytami. 
Pieniądze, które posiada powiat na modernizacje dróg starczą jedynie na uzupełnienie 
substancji na drogach.  

Radny Seweryn Czoska w odpowiedzi do radnego Witolda Reclafa 
przypomniał, że sprawa dróg była poruszana w punkcie 6 porządku obrad. Radni 
zaakceptowali informacje dotyczącą starań o środki zewnętrzne. 

Radny Grzegorz Gaszta powiedział, że nie jest prawdą, że wszyscy radni 
zgodzili się z przedłożoną informacją, przypomniał, że budżet nie został przyjęty 
jednogłośnie.  

Radny Seweryn Czoska stwierdził, że należy być konsekwentnym w swoim 
działaniu. Jeżeli radni wiedzą, że można coś zmienić, należy zgłasza konkretne 
rozwiązania.  

Po czym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2004, w którym 29 obecnych członków 
Rady głosowało w następujący sposób: 26 osób opowiedziało się za przyjęciem 
uchwały, 3 osoby wstrzymały się od głosu.  
  
Ad. 9. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie umowy na dofinansowanie przedsięwzięcia pn.: „Budowa hali sportowej 
wraz z zapleczem przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Rumi” oraz 
zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla  
„in blanco” przedstawiła Skarbnik Powiatu pani Janina Szalska. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów. 

Powyższą uchwałę 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad. 10. 
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej 
w Wejherowie przedstawił  dyrektor Muzeum pan Bogusław Breza.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Kultury, Sportu  
i Promocji Powiatu. Powyższą uchwałę 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
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Ad. 11.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie powierzenia 
Powiatowej i Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Aleksandra Majkowskiego  
w Wejherowie zadań powiatowej biblioteki publicznej dla powiatu wejherowskiego 
przedstawiła Wicestarosta Wejherowski pani Gabriela Lisius.  
 Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Promocji Powiatu Leszek 
Winczewski poinformował, że komisja upoważniła Zarząd Powiatu Wejherowskiego 
do zawarcia umowy dotyczącej przekazania zadań prowadzenia Powiatowej  
i Miejskiej Bibliotece Publicznej w kształcie zaproponowanym w w/w uchwale. 
Ponadto komisja zgłosiła autopoprawkę w § 2 - postanowiono wprowadzić zapis, 
który mówi, że 10% z kwoty 150.000 zł. należy corocznie przekazywać na zakup 
książek dla biblioteki. W związku z powyższym punkt 2 stanie się punktem 3, a punkt 
3 – punktem 4.  
 Radny Witold Reclaf zadał pytanie, czym kierowała się Komisja Kultury, 
Sportu i Promocji Powiatu nie uwzględniając wniosku Prezydenta Miasta Wejherowa 
oraz czy autopoprawka dotycząca przekazania 10% kwoty na zakup książek była 
uzgadniana z Prezydentem Miasta Wejherowa. Radny Leszek Winczewski 
wytłumaczył, że dzięki takim zapisom łatwiej będzie odróżnić w sprawozdaniu 
zadania powiatowe od miejskich. Dodał jednocześnie, że powiat przekazuje 
wystarczająco dużo pieniędzy, aby mieć wpływ na działalność tej placówki. 
Stwierdził, że przyjęty kształt porozumienia odpowiada potrzebom biblioteki.  
 Radny Mirosław Odyniecki powiedział, że w statucie biblioteki nie 
wyodrębniono jej zadań, w związku z czym autopoprawka jest bezpodstawna. Dodał, 
że Powiat Wejherowski ma najmniejszą „kupowalność” w województwie pomorskim, 
na 100 mieszkańców przypada 1,42 książki. 

Po czym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie powierzenia Powiatowej i Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Aleksandra 
Majkowskiego w Wejherowie zadań powiatowej biblioteki publicznej dla powiatu 
wejherowskiego, w którym 29 obecnych członków Rady głosowało w następujący 
sposób: 27 osób opowiedziało się za przyjęciem uchwały, 2 osoby wstrzymały się  
od głosu.  
 
Ad. 12. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia 
porozumienia z Samorządem Województwa Pomorskiego dotyczącego 
dofinansowania zakupu mammografu i innego sprzętu medycznego dla Szpitala 
Specjalistycznego im. F. Ceynowy w Wejherowie przedstawiła Wicestarosta 
Wejherowski pani Gabriela Lisius. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej. 
 Radny Witold Reclaf był zainteresowany kosztem mammografu i terminem 
jego zakupu. W odpowiedzi Starosta Wejherowski powiedział, że dyrektor zgodził się 
na złożenie wniosku o środki z Unii Europejskiej na dofinansowanie zakupu 
mammografu. Dodał, że Powiat ma środki jedynie na sprzęt najniższej jakości, jest to 
kwota w wysokości 400.000 zł. Jeżeli wniosek zostanie zakwalifikowany, wówczas 
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zebrana kwota stanowiłaby wymagany wkład w projekt, w takim przypadku szpital 
mógłby zakupić sprzęt znacznie wyższej jakości, a dodatkowo byłyby środki na zakup 
innego sprzętu. Szanse na pozyskanie funduszy są bardzo małe, ale jego zdaniem 
należy skorzystać okazji. Powiat w porównaniu z innymi samorządami przekazał 
najwyższą kwotę na ten cel. Termin zakupu mammografu uzależniony jest  
od zakwalifikowania wniosku.  
 Radny Witold Reclaf zadał kolejne pytanie, czy do końca roku będzie 
rozstrzygnięta ostateczna kwestia zakupu mammografu i jaką kwotę planuje się 
pozyskać maksymalnie. Był również zainteresowany, jaki inny sprzęt planuje się 
zakupić w przypadku uzyskania środków zewnętrznych. Starosta Wejherowski 
odpowiedział, że należy mieć 25% środków własnych, wówczas 75% można otrzymać 
z Unii. Przypomniał, że powiat na ten cel przeznaczy 400.000 zł. Mammograf dobrej 
klasy kosztuje około 700.000 zł. 
 Radny Wiesław Szczygieł powiedział, że powiat i gminy zebrały określoną 
sumę pieniędzy, co stanowi wkład własny w celu uzyskania dotacji. Oprócz 
mammografu planuje się renowacje tomokomputera, zakup urządzenia do endoskopii 
żołądka i górnej części przewodu pokarmowego oraz urządzenia do badań oskrzeli.  
 Radny Seweryn Czoska powiedział, że jest wiele szpitali, w których sprzęt nie 
jest używany. Szpitale nie świadczą usług z powodu braku pieniędzy. Zadał pytanie, 
czy będzie wystarczająca ilość pieniędzy, aby świadczyć usługi na nowo zakupionym 
mammografie. W odpowiedzi radny Wiesław Szczygieł powiedział, że niezbędna jest 
renowacja i zakup nowego sprzętu medycznego w szpitalu w Wejherowie dla 
dalszego, prawidłowego funkcjonowania placówki. 
 Radny Piotr Pelcer powiedział, że warunkiem przystąpienia do konkursu ofert  
i świadczenia usług mammograficznych jest fakt posiadania takowego sprzętu.  
 Radny Witold Reclaf poparł zamierzenie kupna mammografu, po czym zadał 
pytanie, czy na tym sprzęcie będą świadczone również odpłatne usługi, czy sprzęt 
będzie na siebie zarabiał. W odpowiedzi radny Piotr Pelcer stwierdził, że będzie  
to zależało od Narodowego Funduszu Zdrowia. Nie wykluczył, że sprzęt „będzie  
na siebie pracował”.  
 Radny Wiesław Sikora poprosił o zdyscyplinowanie radnych i zawężenie 
dyskusji tylko na tematu określonego w projekcie uchwały.  

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie,  
w którym 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie powyższy projekt uchwały. 

 
Ad. 13.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia 
Porozumienia z Gminą Miasta Wejherowo dotyczącego dofinansowania zakupu 
sprzętu do działań ratowniczo - gaśniczych przeznaczonego dla Strażnicy Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie przedstawiła Skarbnik 
Powiatu pani Janina Szalska.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów.  

Powyższy projekt uchwały 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
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Ad. 14.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia 
Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wejherowie przedstawił 
Sekretarz Powiatu pan Jacek Lass.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Organizacyjno - Prawną.  

Radny Witold Reclaf zadał pytanie, czy planuje się zmianę etatyzacji w 
Starostwie Powiatowym. Sekretarz Powiatu pan Jacek Lass odpowiedział, że poza 
zatrudnionym w marcu audytorem zmian się nie planuje.  

Powyższy projekt uchwały 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad. 15. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za 
Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego przedstawił radny Wiesław Sikora. Medal 
przyznaje się panu Korneliuszowi Trederowi. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została jednogłośnie 
przyjęta przez Kapitułę medalu.  

Powyższy projekt uchwały 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad. 16. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu  
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego przedstawił radny Wiesław Sikora. Medal 
przyznaje się pani Wandzie Treder. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została jednogłośnie 
przyjęta przez Kapitułę medalu.  

Powyższy projekt uchwały 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad. 17. 

W punkcie poświęconym dyskusji nad sprawozdaniem Zarządu z prac między 
sesjami jako pierwszy głos zabrał radny Grzegorz Gaszta. Był zainteresowany, czego 
dotyczyło spotkanie z wójtami w sprawie realizacji inwestycji oświatowych  
z kontraktu wojewódzkiego, które odbyło się dnia 14.06.2004 r. w Rumi. Był 
zainteresowany, czy powiat odegrał jakąś rolę w pozyskaniu środków zewnętrznych. 
Zadał również pytanie, czy Komisja Rewizyjna otrzymała protokół pokontrolny 
sporządzony przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Po czym poprosił o omówienie 
protokołu pokontrolnego. 

Radny Witold Reclaf zapytał czy poprzednia Rada i Zarząd Powiatu 
Wejherowskiego przyczynili się do powstania nowej Strażnicy, jaki był ich udział. 

Radny Marek Klas zadał pytanie do punktu 39 sprawozdania Zarządu z prac 
między sesjami. Był zainteresowany zaopiniowaniem projektu programu Ochrony 
Środowiska dla gminy Luzino na lata 2004 – 2011. Zapytał, czy zaopiniowanie 
projektu miało wzgląd na formę ostatnich doniesień względem oczyszczalni oraz,  
czy Zarząd Powiatu odnosił się do tego wątku.  

Starosta Wejherowski w odpowiedzi radnemu Grzegorzowi Gaszcie 
powiedział, że Marszałek Województwa Pomorskiego Jan Kozłowski zwrócił się  
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z prośbą o zaopiniowanie wniosków z niektórych samorządów powiatu w zakresie 
bazy oświatowo – wychowawczej oraz sportowej. Powiedział, że na powiat przypada 
milion złotych z Urzędu Marszałkowskiego. Dodał, że wpłynęło 10 wniosków  
na łączną kwotę 1.902.189,43 zł. Zaznaczył, że kwota ta dwukrotnie przewyższa 
środki przeznaczone na ten cel. Spotkanie, które odbyło się w Rumi było poświęcone 
wstępnemu podziałowi środków, propozycja wypracowana na spotkaniu została 
przedłożona Marszałkowi.  
W nawiązaniu do kontroli RIO Starosta powiedział, że do 14.07.br. Starostwo ma czas 
na ustosunkowanie się do uwag pokontrolnych. Dodał, że Komisja Rewizyjna nie 
dostała protokołu, ponieważ nie ma takiego obowiązku. Protokół został umieszczony 
na stronie internetowej. 
W nawiązaniu do nowej Strażnicy Starosta przyznał, że grunt pod Strażnicę przekazała 
Rada Powiatu Wejherowskiego I Kadencji, natomiast obecna Rada Powiatu 
dofinansowała zakup dwóch samochodów w kwocie ponad 300.000 zł. 

Etatowy Członek Zarządu Powiatu pan Marek Panek odnośnie Programu 
Ochrony Środowiska powiedział, że zakończono II etap skanalizowania Luzina,  
w planach jest jeszcze III etap i doprowadzenie kanalizacji z Kębłowa do Luzina. 
Dodał, że pod koniec ubiegłego roku miała miejsce awaria w oczyszczalni, mimo że 
nie jest ona przeciążona. 
 
Ad. 18. 

W punkcie interpelacje i zapytania radnych głos zabrał radny Grzegorz Gaszta 
informując zebranych, że spotkał się ze Związkami Zawodowymi z Ośrodka Szkolno 
– Wychowawczego Nr 2 w sprawie uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia 
25.08.2000 r. dotyczącej zasad wynagrodzenia nauczycieli oraz zasad przyznawania  
i wypłacania dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli. Powiedział, że blisko 100 osób 
zaskarżyło tę uchwałę do Naczelnego Sądu Administracyjnego, odbyło się również 
postępowanie przed Sądem Pracy. Poinformował, że wyrok w tej sprawie został 
wydany 12.03.2003 r., po czym zadał pytanie, jakie było stanowisko Zarządu Powiatu 
wobec tego wyroku. Dodał, że wyrok określa niezgodność z obowiązującym prawem. 
Wyraził niezadowolenie z faktu nie poinformowania Rady Powiatu przez 
Przewodniczącego o wyroku Naczelnego Sądu Administracyjnego. 
Radny Grzegorz Gaszta zadał również pytanie, czy wystąpienie pokontrolne 
Najwyższej Izby Kontroli przekazano Komisji Rewizyjnej. Wyraził życzenie, aby 
Komisja Rewizyjna otrzymywała na bieżąco takie informacje.  
  Radny Witold Reclaf powiedział, że w Rumi na ul. Dąbrowskiego namalowano 
pasy zwężające jezdnię. Był zainteresowany, czy była to inicjatywa Urzędu Miasta  
w Rumi czy Starostwa Powiatowego w Wejherowie oraz czy Starostwo partycypuje  
w kosztach zmiany organizacji ruchu na tym odcinku.  
 Radny Marek Klas nawiązał do sprawy Ośrodka Szkolno – Wychowawczego nr 2 
w Wejherowie. Na podstawie rozmów z pracownikami OSW Nr 2 i ostatnich 
doniesień prasowych stwierdził, że pracownicy ośrodka czują się zastraszeni przez 
dyrektora Ośrodka.  
 Radny Fryderyk Kaszel powołując się na pismo Wójta Gminy Szemud 
skierowanego do Dyrektora Zarządu Dróg dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego 
dotyczącego wieloletniego planu inwestycyjnego stwierdził, że na terenie gminy 
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Szemud w przeciągu najbliższych 3 lat nie planuje się żadnej modernizacji dróg. Trasa 
Karczemki – Kielno – Kamień – Szemud jest odcinkiem tranzytowym, najczęściej 
uczęszczanym, a jednocześnie promującym Powiat Wejherowski. Droga ta wymaga 
modernizacji. Z pisma wynika, że wieloletni plan inwestycyjny powstał bez udziału 
samorządu. Poruszył również inną kwestię przypominając, że Komisja 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego gościła na posterunku policji w Szemudzie. 
W związku, z czym zadał pytanie, czy planuje się poprawę warunków pracy policji 
poprzez znalezienie innego lokum.  
 Następnie głos zabrał Starosta Wejherowski Józef Reszke i powiedział,  
że podczas kontrolni NIK – u nie stwierdzono naruszenia prawa. Dodał, że protokół 
nie został przekazany żadnej z komisji, ponieważ jest dostępny w internecie.  
W odpowiedzi do radnego Marka Klasa Starosta poinformował, że sprawa Ośrodka 
Szkolno – Wychowawczego Nr 2 w Wejherowie i jego dyrektora zostanie 
rozstrzygnięta do dnia 6.07.2004 r.  
Poinformował również, że na dzień 5.07.2004 r. zaplanowano spotkanie z wójtami  
i burmistrzami Powiatu Wejherowskiego w celu ustalenie planu remontu na drogach 
powiatowych. Wójtowie zaproponują kwoty, które będą mogli przekazać na remont  
i utrzymanie dróg. Przedstawią również propozycje przejęcia dróg powiatowych.  
 Wicestarosta Wejherowski pani Gabriela Lisius w odpowiedzi radnemu 
Grzegorzowi Gaszcie zaproponowała, aby kwestię zaskarżonej uchwały omówić na 
posiedzeniu Komisji Edukacji.  
 Etatowy Członek Zarządu Powiatu pan Marek Panek odniósł się do sprawy 
zwężenia ul. Dąbrowskiego w Rumi. Powiedział, że władze Rumi zwróciły się  
do Starostwa Powiatowego w Wejherowie z wnioskiem o akceptację zmian na drodze. 
Zwężenie ma na celu zmniejszenie prędkości poruszających się tam pojazdów, a tym 
samym ograniczenie wypadków. Koncepcja władz Rumi uzyskała akceptację Komisji 
Bezpieczeństwa i Ruchu Drogowego. Powiedział również, że Powiat Wejherowski nie 
partycypował finansowo w zmianach.  
 Pan Janusz Nowak Dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i 
Wejherowskiego powiedział, że wieloletni plan inwestycyjny był uchwalany w 2003 
r., w taki sposób, aby można było ubiegać się o środki pomocowe. Plan remontów nie 
obejmował remontu wszystkich dróg powiatowych, ale tylko, na które planowano 
pozyskać środki pomocowe. Dodał, że taki plan nie był opracowany ani w I ani  
w II Kadencji Rady Powiatu Wejherowskiego, aczkolwiek dyrektor wielokrotnie 
przedkładał takie propozycje. Pan Janusz Nowak zobowiązał się do przedstawienia 
planu remontów dróg jeszcze w miesiącu lipcu. Będzie to propozycja, której realizację 
będzie można rozpocząć na początku 2005 r.  
 Komendant Powiatowej Policji w Wejherowie Młodszy Inspektor dr Cezary 
Tatarczuk w nawiązaniu do posterunku policji w Szemudzie powiedział, że obiekt ten 
nie jest własnością Policji, jest to prywatne mieszkanie wynajmowane na potrzeby 
Policji. Prowadzono rozmowy z wójtem gminy Szemud, aby pozyskać inny lokal. Nie 
ma tendencji do budowania nowych obiektów. Gmina prawdopodobnie zabezpieczy 
dom nauczyciela na potrzeby posterunku. Dodał, że poziom obiektów w Łęczycach i 
Gniewinie jest również niezadowalający.  
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 Radny Witold Reclaf zapytał, czy znana jest Zarządowi Powiatu sprawa 
rozpoczętej inwestycji na ul. Dąbrowskiego, której koszt wynosi 17.000.000 zł. Czy, 
inwestycja będzie rozpoczęta jeszcze w tym roku. 
 Radny Marek Klas przypomniał, że w marcu złożył prośbę do Starosty  
i Przewodniczącego Rady, aby zwrócili się do prezesów spółdzielni mieszkaniowych 
w Wejherowie, Redzie i Rumi o możliwość skonsumowania uchwał przyjętych przez 
zarządy w/w miast umożliwiających spółdzielcom zmianę prawa użytkowania 
wieczystego na prawo własności hipotecznej. Zadał pytanie, czy apel został 
skierowany do spółdzielni mieszkaniowych.  
 Radny Mirosław Józefowicz zwrócił się do Zarządu Powiatu Wejherowskiego z 
prośbą o podjęcie działań zmierzających do wykonania czyszczenia kanału rzeki Redy 
w okolicach cementowni. Poinformował, że mieszkańcy Orla, jak również władze 
gminy złożyli wniosek do Okręgowego Zarządu Melioracji Wodnej, jednakże 
odpowiedź była negatywna. Wniosek dotyczył oczyszczenie kanałów z zatorów 
wodnych spowodowanych zamuleniem na zakolach rzeki. Jak poinformował przy 
większej ilości opadów następują podtopienia okolicznych domostw.  
 Radny Grzegorz Gaszta zaproponował, aby wniosek radnego Mirosława 
Józefowicza dotyczył całości rzeki Redy.  
 Starosta Wejherowski powiedział, że zostanie przygotowany odpowiedni wniosek 
do Okręgowego Zarządu Melioracji Wodnej dotyczący oczyszczenia całości rzeki 
Redy. Odnośnie modernizacji ulicy Dąbrowskiego w Rumi powiedział, że nie wpłynął 
jeszcze wniosek o wydanie pozwolenia na budowę. Pani burmistrz w pierwszej 
kolejności złoży wniosek o środki unijne, jeżeli otrzyma takowe, wówczas wystąpi  
do powiatu o pozwolenie na budowę. Ponadto poinformował, że apel radnego Marka 
Klasa został skierowany do Wojewody, ponieważ grunty są własnością Skarbu 
Państwa, a realizacja podjętych uchwał leży w gestii gmin. 
 
Ad. 19. 
 W punkcie wnioski i oświadczenia radnych jako pierwszy głos zabrał Radny 
Grzegorz Gaszta stwierdzając, że Zarząd Powiatu powinien jak najszybciej 
sfinalizować opracowanie planu remontu dróg na drogach powiatowych.  
Powiedział również, że umieszczenie protokołu kontrolnego w Biuletynie Informacji 
Publicznej jest niewystarczające. Zaproponował, aby pracownicy Biura Rady Powiatu 
przekazywali członkom Komisji Rewizyjnej wszystkie protokoły kontrolne.  
 Radny Grzegorz Gaszta przekazał radnemu Sewerynowi Czosce teczkę  
z pismami skierowanymi do Zarządu Powiatu Wejherowskiego.  
 Radny Mirosław Józefowicz pochwalił przygotowaną informację nt. organizacji 
pozarządowych, po czym zwrócił się z apelem do Zarządu Powiatu Wejherowskiego 
aby zwiększyć środki na działalność społeczną.  
 Radny Fryderyk Kaszel zwrócił się z prośbą o usprawnienie pracy Wydziału 
Komunikacji.  
 Radny Leszek Winczewski zadał pytanie, czy Zarząd Powiatu będzie obecny na 
Zjeździe Kaszubów, który odbędzie się 10 lipca br. w Kościerzynie.  
 Starosta Wejherowski powiedział, że brak planu remontów na drogach 
powiatowych w gminach wiejskich jest sprawą która nurtuje Zarząd Powiatu. Popiera 
pomysł, aby uchwalić taki plan. W odpowiedzi radnemu Mirosławowi Józefowiczowi 
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Starosta powiedział, że na organizacje pozarządowe przekazano ok. 200.000 zł. w tym  
na granty, czy kalendarz imprez. W nawiązaniu do funkcjonowania Wydziału 
Komunikacji, powiedział, że podjęte zostały pewne kroki w celu usprawnienia pracy 
w wydziale. Z chwilą wejścia Polski do Unii Europejskiej wzrosła liczba 
sprowadzanych samochodów z zagranicy. Aby wyjść klientom naprzeciw wydział 
każdego dnia pracuje w godzinach od 8.00 do 18.00.  
W odpowiedzi radnemu Leszkowi Winczewskiemu powiedział, że Wicestarosta 
Wejherowski pani Gabriela Lisius wzięła udział w spotkaniu organizacyjnym przed 
Zjazdem Kaszubów. Wicestarosta dodała, że ze spotkania przywiozła materiały 
promocyjne, takie jak: plakaty i ulotki dotyczące zjazdu. Poinformowała również, że w 
tym roku nie pojedzie pociąg, tak jak to było w latach ubiegłych. Na prośbę Zrzeszenia 
Kaszubsko – Pomorskiego spod Starostwa odjedzie autobus, który przewiezie namioty 
i plakaty.   
 Radny Janusz Zabłocki poinformował zebranych, że słyszał niepochlebną opinię 
mieszkańców Rumi na temat pracowników Wydziału Komunikacji. Jego zdaniem 
pracujące tam osoby pobierają nielegalnie dodatkową kwotę w wysokości 150 zł na 
rozwój Miasta Wejherowa. Jego zdaniem jest to przestępstwo, którym powinna zająć 
się policja.  
  
Ad. 20. 

Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń dokonał zamknięcia obrad XVIII 
Sesji Zwyczajnej. 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
4. Informacja na temat uzupełnienia planu sieci szkół ponadgimnazjalnych powiatu wejherowskiego.  
5. Informacja dotycząca współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
6. Informacja o pozyskiwanych środkach zewnętrznych.  
7. Informację na temat służby zdrowia. 
 
 

Posiedzeniu przewodniczył: 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: Lucyna Grűnholz 

 


